
 

Motion om att utreda möjligheten att göra Klåva Centrum till ett 
s.k. gåfartsområde. 
Klåva Centrum är ett attraktivt köpcentrum för öarnas befolkning. På sommarhalvåret och på 
helger besöks området även frekvent av besökare från andra orter och städer. Under 
sommaren och i adventstid går Styrsölinjen i båttrafik från Stenpiren i Göteborg till Hönö 
Klåva. Under en dag kan det innebära att närmare 900 besökare anländer till Hönö Klåva.  
 
Ett gåfartsområde är ett område där trafiken sker på fotgängarnas villkor. Fordon får inte 
framföras i hastighet högre än gångfart och de har väjningsplikt mot gående. Fordon får 
endast parkeras på markerade parkeringsplatser. Till skillnad från gågator är motordriven 
genomfartstrafik tillåten. Detta innebär att trafiksäkerheten för dem som vistas i miljön får en 
förhöjd trafiksäkerhet, jämfört med dagens förhållande, men att tillgängligheten trots det kan 
behållas. 
 
Genom att göra området till ett gåfartsområde kommer Klåva centrum att bli ett än mer 
attraktivt område för näringsidkare och besökare. De föreslagna åtgärderna innebär att 
besökare inbjuds att flanera i lugn och ro i en kulturellt och trafikmässigt inbjudande miljö 
mellan butiker, caféer, och näringsställen.  
 
Genom att enkelrikta Klåva Hamnväg kommer trafiksäkerheten att öka vilket medför att 
besökarna upplever området mer attraktivt. Åtgärden bör även minska utsläpp av Co2 och 
NOX i området och därigenom bidra till kommunens klimatmål. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige att besluta: 
 
- Att kommunen utreder möjligheten att göra Klåva Centrum till ett s.k. gåfartsområde. 
 
- Att kommunen samtidigt utreder möjligheten att enkelrikta Klåva hamnväg 
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